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PROTOKÓŁ LV/2018 
z SESJI RADY MIEJSKIEJ w SULEJOWIE 

z dnia 18 maja 2018 r. 
 

 
 

Ustawowa liczba Radnych  15 
Liczba radnych obecnych na sesji 13 
Liczba radnych nieobecnych na sesji                     2 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie                1400 

 

 

 

Radni obecni na sesji: 
 

1. Bartosz Borkowski 
2. Władysław Czerwiński 
3. Jacek Ciapała 
4. Rafał Fogiel 
5. Michał Gaczkowski 
6. Grzegorz Królik 
7. Ireneusz Kuczyński 
8. Jan Ratajczyk 
9. Adam Stobiecki 
10. Sławomir Szczur 
11. Paweł Wąs 
12. Mirosław Włóka 
13. Konstanty Ruciński 

 

Radni nieobecni na sesji: 
  
1. Sebastian Gaik 
2. Włodzimierz Warmus 
 
 
 

 
 

 



2 
 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
 

1. Burmistrz Sulejowa     Wojciech Ostrowski 
2. Skarbnik Gminy       Michał Kieszkowski   
3. Kierownik Referatu Ogólno - Organizacyjnego   Ilona Zawisza  
4. Inspektor Referatu Infrastruktury i Rozwoju                  Bogumiła Gorgoń 
5. Kierownik Referatu Rozwoju i Ochrony Środowiska    Emilia Dziubałtowska 
6. Pracownik Urzędu Miejskiego                                       Janusz Błaszczyński 
7. Przewodnicząca Samorządu Mieszkańców                    Małgorzata Domosławska 
8. Radca prawny       Radosław Pastuszko 

 
 
 

Punkt 1 
 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
 

Otwarcia LV sesji Rady Miejskiej w Sulejowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki. 
 
Powitał przybyłych na sesję radnych Rady Miejskiej w Sulejowie, Burmistrza Sulejowa, 
kierowników referatów Urzędu Miejskiego oraz pozostałe osoby uczestniczące w obradach 
sesji. 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych, więc Rada Miejska może obradować                      
i podejmować prawomocne uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał, czy radni otrzymali 
projekty uchwał, które będą omawiane na dzisiejszej sesji. 
 
Radni projekty uchwał otrzymali. 

 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił wniosek  
Burmistrza Sulejowa z prośbą o zwołanie sesji w trybie nadzwyczajnym.  
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Punkt 2 

 
Przedstawienie porządku obrad. 

 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił proponowany 
porządek obrad. 
 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał, czy radni otrzymali 
projekty uchwał, które mają być wprowadzone do porządku obrad dzisiejszej sesji. 
 
Radni projekty  uchwał otrzymali. 
 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił proponowany 
porządek obrad. 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów                        

na lata 2018 – 2025. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 r.  
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej  

w formie dotacji celowej na dofinansowanie remontu pomieszczeń garażowych                          
i odnowienie elewacji strażnicy OSP Przygłów.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej 
w formie dotacji celowej na dofinansowanie do zagospodarowania terenu przy strażnicy 
OSP w Kurnędzu. 

7.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej 
 w formie dotacji celowej na dofinansowanie modernizacji placu strażnicy Ochotniczej 
Straży Pożarnej w Witowie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej 
w formie dotacji celowej na dofinansowanie ocieplenia dachu strażnicy OSP                            
w Kałku. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej 
w formie dotacji celowej na dofinansowanie doposażenia świetlicy OSP w Łęcznie.                                                                                                                                    

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej 
w formie dotacji celowej na dofinansowanie doposażenia świetlicy OSP                                     
w Barkowicach. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej 
 w formie dotacji celowej na dofinansowanie remontu dachu strażnicy OSP 
w Bilskiej Woli.       
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12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej                     
w formie dotacji celowej na dofinansowanie wymiany bramy garażowej strażnicy  
OSP w Zalesicach. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej     
Komendzie Miejskiej Policji w Piotrkowie Trybunalskim na dofinansowanie kosztów 
dodatkowych patroli policyjnych wykonywanych nad Zalewem Sulejowskim przez  
funkcjonariuszy Komendy Miejskiej Policji w Piotrkowie Trybunalskim. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej     
w formie dotacji celowej dla Powiatu Piotrkowskiego z przeznaczeniem na doposażenie 
Międzygminnego Magazynu Zarządzania Kryzysowego.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  
we Włodzimierzowie dla terenu położonego przy skrzyżowaniu ulicy Łęczyńskiej  
z ulicą Ks. Kardynała Stefana Wyszyńskiego. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu dofinansowania kosztów usuwania                          
i unieszkodliwienia wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Sulejów.  

17. Interpelacje radnych – odpowiedzi. 
18. Wnioski, zapytania i informacje - odpowiedzi. 
19. Zakończenie obrad. 

 
 
 

Protokoły z poprzednich sesji zostały wyłożone na sali obrad oraz były do wglądu w Urzędzie 
Miejskim w Sulejowie. 

 
Uwag do protokołów nie wniesiono. 
 

Punkt 3 
 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów                   

na lata 2018 – 2025. 
 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Michał Kieszkowski. 
 

                      
\ 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
 
za   -         12 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0     
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr LV/460/2018 w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na lata 2018 – 2025.  
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Punkt 4 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 r.                                                                                          
 

 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Michał Kieszkowski. 

                     
\ 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
 
W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
 
za   -         12 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0    
 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr LV/461/2018 w sprawie zmiany 
w budżecie gminy na 2018 r. 
 
 
Radny  
Ireneusz Kuczyński 

  Zapytał, czy zostały zabezpieczone środki finansowe na remont przedszkola w Sulejowie. 
  Prosił o informację, czy będą wykonane plaże przy naszych rzekach.  
 
 

Skarbnik 
Michał Kieszkowski 
       Poinformował, że środki finansowe na remont przedszkola zostały zabezpieczone.  
 
 
 

Punkt 5 
 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej 
w formie dotacji celowej na dofinansowanie remontu pomieszczeń garażowych                          

i odnowienie elewacji strażnicy OSP Przygłów. 
 
 
 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Ogólno – Organizacyjnego Pani Ilona 
Zawisza. 
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Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
 
W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
 
za   -         12 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0    
 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr LV/462/2018 w sprawie wyrażenia zgody na 
udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie remontu 
pomieszczeń garażowych i odnowienie elewacji strażnicy OSP Przygłów. 

 
 

Punkt 6 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej 
w formie dotacji celowej na dofinansowanie do zagospodarowania terenu przy 

strażnicy OSP w Kurnędzu. 
 
 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Ogólno – Organizacyjnego Pani Ilona 
Zawisza. 

 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 

 
W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
 
za   -         12 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0    
 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr LV/463/2018 w sprawie wyrażenia zgody na 
udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie do 
zagospodarowania terenu przy strażnicy OSP w Kurnędzu. 
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Punkt 7 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w 
formie dotacji celowej na dofinansowanie modernizacji placu strażnicy Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Witowie. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Ogólno – Organizacyjnego Pani Ilona 
Zawisza. 

 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
 
 
 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
 
za   -         12 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0    
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr LV/464/2018 w sprawie wyrażenia zgody na 
udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie modernizacji 
placu strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej w Witowie. 

 

 
Punkt 8 

 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej 
w formie dotacji celowej na dofinansowanie ocieplenia dachu strażnicy OSP w Kałku. 

 
 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Ogólno – Organizacyjnego Pani Ilona 
Zawisza. 

 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
 
za   -         12 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0    
 

 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr LV/465/2018 w sprawie wyrażenia zgody na 
udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie ocieplenia 
dachu strażnicy OSP w Kałku. 
 

 
Punkt 9 

 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej 

w formie dotacji celowej na dofinansowanie doposażenia świetlicy OSP w Łęcznie. 
 
 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Ogólno – Organizacyjnego Pani Ilona 
Zawisza. 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
 
za   -         12 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0    
 

 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr L/466/2018 w sprawie wyrażenia zgody na 
udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie doposażenia 
świetlicy OSP w Łęcznie. 

 
 

Punkt 10 
 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej 
w formie dotacji celowej na dofinansowanie doposażenia świetlicy OSP                                     

w Barkowicach. 
 
 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Ogólno – Organizacyjnego Pani Ilona 
Zawisza. 
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Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
 
za   -         12 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0    
 

 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr LV/467/2018 w sprawie wyrażenia zgody na 
udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie doposażenia 
świetlicy OSP w Barkowicach. 
 
 

Punkt 11 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej 
w formie dotacji celowej na dofinansowanie remontu dachu strażnicy OSP 

w Bilskiej Woli. 
 

 
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Ogólno – Organizacyjnego Pani Ilona 
Zawisza. 

 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
 
za   -         12 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0    
 

 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr LV/468/2018 w sprawie wyrażenia zgody na 
udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie remontu dachu 
strażnicy OSP w Bilskiej Woli. 
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Punkt 12 
 

 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej                     

w formie dotacji celowej na dofinansowanie wymiany bramy garażowej strażnicy 
OSP w Zalesicach. 

 
 

 
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Ogólno – Organizacyjnego Pani Ilona 
Zawisza. 

 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
 
za   -         12 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0    

 
 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr LV/469/2018 w sprawie wyrażenia zgody na 
udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie wymiany 
bramy garażowej strażnicy OSP w Zalesicach. 
 

 
 

Punkt 13 
 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej 
Komendzie Miejskiej Policji w Piotrkowie Trybunalskim na dofinansowanie kosztów 

dodatkowych patroli policyjnych wykonywanych nad Zalewem Sulejowskim przez 
funkcjonariuszy Komendy Miejskiej Policji w Piotrkowie Trybunalskim. 

 
 

Na obrady sesji przybył radny Sławomir Szczur.  
 
 
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Ogólno – Organizacyjnego Pani Ilona 
Zawisza. 
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Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 
 
za   -         13 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0    

 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr LV/470/2018 w sprawie wyrażenia zgody na 
udzielenie pomocy finansowej Komendzie Miejskiej Policji w Piotrkowie Trybunalskim 
na dofinansowanie kosztów dodatkowych patroli policyjnych wykonywanych nad 
Zalewem Sulejowskim przez funkcjonariuszy Komendy Miejskiej Policji w Piotrkowie 
Trybunalskim. 

 
 

Punkt 14 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej 
w formie dotacji celowej dla Powiatu Piotrkowskiego z przeznaczeniem na doposażenie 

Międzygminnego Magazynu Zarządzania Kryzysowego. 
 
 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Ogólno – Organizacyjnego Pani Ilona 
Zawisza. 

 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 
 
za   -         13 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0    

 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr LV/471/2018 w sprawie wyrażenia zgody na 
udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Piotrkowskiego                              
z przeznaczeniem na doposażenie Międzygminnego Magazynu Zarządzania Kryzysowego. 
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Punkt 15 
 

Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
we Włodzimierzowie dla terenu położonego przy skrzyżowaniu ulicy Łęczyńskiej 

z ulicą Ks. Kardynała Stefana Wyszyńskiego. 
 
 

Projekt uchwały przedstawił pracownik Urzędu Miejskiego w Sulejowie Pani Bogumiła 
Gorgoń.  

 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 
 
za   -         13 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0    
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr LV/472/2018 w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego we Włodzimierzowie dla terenu położonego przy 
skrzyżowaniu ulicy Łęczyńskiej z ulicą Ks. Kardynała Stefana Wyszyńskiego. 
 
 
 
Radny 
Władysław Czerwiński 
           Stwierdził, że należy zabezpieczyć teren na ulicy Ks. Kardynała Stefana Wyszyńskiego 
           pod parking.  
 
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 

Wyjaśnił, że pierwotnie miał być wykonany parking przy ulicy Ks. Kardynała Stefana  
Wyszyńskiego. Zamysł ten spotkał się z negatywną opinią.  
Dlatego parking  będzie zlokalizowany po przeciwnej stronie kościoła.  
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Punkt 16 
 

Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu dofinansowania kosztów usuwania                          
i unieszkodliwienia wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Sulejów. 

 
 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Emilia Dziubałtowska Kierownik Referatu Ochrony 
Środowiska i Rozwoju.  
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 
 
za   -         13 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0 

 
 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr LV/473/2018 w sprawie Regulaminu 
dofinansowania kosztów usuwania i unieszkodliwienia wyrobów zawierających azbest                          
z terenu Gminy Sulejów. 

 
 

Punkt 17 
 

Interpelacje radnych. 
 

Radni Rady Miejskiej w Sulejowie nie zgłosili interpelacji.  
 
 

Punkt 18 
 

Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 
 

 
Radny 
Michał Gaczkowski 
          Wnioskował o wykonanie: 
- załatanie dziur na drodze gminnej w miejscowości Kurnędz,  
- załatanie dziur na drodze powiatowej w miejscowości Łęczno,   
- wykonanie melioracji rowów przy ul. Leśnej w Kurnędzu  przy posesji Pana  
   Grzegorza Kaczmarskiego, 
- wysypanie kruszywa na drodze przy Nadleśnictwie  do posesji Pana Szewczyka. 
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Radny 
Mirosław Włóka 

         Prosił o wykonanie oświetlenia ulicznego na ulicy Polanka.  
         Wnosił o udrożnienie rowów przy ulicy Polanka.   

 
Radny 
Jan Ratajczyk 

          Wnioskował o wykonanie: 
- naprawę ulicy Południowej w miejscowości Zalesice,  
- nawiezienie kruszywa i utwardzenie poboczy przy drodze Witów – Kolonia – Kłudzice, 
- zlikwidowanie dzikiego wysypiska na terenie byłej kopalni w miejscowości Podkałek.  

 
 

Radny 
Rafał Fogiel 
         Zapytał kiedy zostanie wykonany wodociąg na Polance. 
         Prosił o załatanie 6 dziur na ul. Rolniczej  koło posesji Pana Jędrzejczak i Szewczyk. 
         Wnosił o nawiezienie kruszywa i utwardzenie poboczy przy drodze w Kłudzicach. 

 
 

Radny 
Paweł Wąs 
        Prosił o usunięcie domku do zabawy i ustawienie nowego na placu Przedszkola  
        w Poniatowie. 
        Wnosił o zlikwidowanie dzikiego wysypiska na terenie byłej kopalni w miejscowości  
        Podkałek. 
        Poruszył sprawę dostarczania wody dla miejscowości Poniatów w okresie letnim 
        - zlikwidować niedobór wody. 
         

 
Radny 
Grzegorz Królik 
       Wnioskował o wykonanie: 
- udrożnienie rowów melioracyjnych na ul. Taraszczyńskiej od posesji Pana Laszczyka  
   do posesji Pana Ptaka, 
- wykoszenie wałów od Osiedla Podklasztorze do końca ul. Taraszczyńskiej,  
- wykoszenie poboczy przy ul. Taraszczyńskiej od posesji Pana Laszczyka do końca                                   
   ul. Taraszczyńskiej.  

 
 

Radny 
Ireneusz Kuczyński 
        Zapytał , czy będzie robiona przystań wodna przy rzece Radońka. 
        Prosił o informację, czy ogłoszono przetarg na tereny Jor – Polana.  
        Zaproponował, żeby kostkę z  Placu Straży w Sulejowie wykorzystać 
        na ułożenie nawierzchni ma targowicy.  
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Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
       Poinformował, że po wielu problemach z instytucją Wody Polskie jest już wydana zgoda  
       na wykonanie przystani wodnej dlatego to się przedłużyło.  
       Zadanie to jest realizowane wspólnie z innymi gminami.  
 
       Wyjaśnił, że kostka z Placu Straży przekazywana jest na potrzeby  
       Ochotniczych Straży Pożarnych.  
       Rośliny z Placu Straży w Sulejowie przekazujemy do Szkoły Podstawowej we  
       Włodzimierzowie  i na ulicę Szkolną w Sulejowie.  

 
 

Przewodnicząca Samorządu Mieszkańców 
Małgorzata Domosławska 
       Poruszyła sprawę nadpalonego budynku – baru na terenie Jor – Polana  
       w Sulejowie. Uważa, że należy podjąć działania, żeby ten budynek 
       został usunięty.  
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej  
Adam Stobiecki 
         Wyjaśnił, że Rada Miejska w Sulejowie nie ma umocowań prawnych co do  
         rozstrzygnięć w sprawie spalonego baru. Burmistrz jako organ wykonawczy Gminy  
        Sulejów może w trybie administracyjnym podjąć takie działania  i trzeba to zrobić jak  
        najszybciej, zwłaszcza, że minął okres  dzierżawy terenu pod tym budynkiem. 
 
 
Radny 
Władysław Czerwiński 
        Wnioskował o wykonanie: 
- remontu dróg na terenie miejscowości Włodzimierzów, 
- remontu drogi Łęczno – Łazy Dąbrowa, 
- podcięcia gałęzi drzew przy drodze Łęczno – Łazy Dabrowa, 
- kostkę z  Placu Straży w Sulejowie wykorzystać na budowę parkingu we Włodzimierzowie, 
- poinformował, że na terenie Ośrodka Zdrowia w Przygłowie pod plandeką od 3 miesięcy  
  znajdują się meble,  
- zapytał kiedy będzie funkcjonował Ośrodek Zdrowia w Przygłowie, 
- podziękował za dowiezienie piasku do Szkoły Podstawowej we Włodzimierzowie,  
- podziękował za podjęte działania w sprawie zamiany terenów pomiędzy  Urzędem Miejskim 
  a Lasami Państwowymi.  
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Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
        Poinformował, że na parking we Włodzimierzowie będzie zakupiona nowa kostka.  
 
        Wyjaśnił, ze Ośrodek Zdrowia w Przygłowie został zmodernizowany, ale nie ma  
        chętnych lekarzy do pracy.  
 
 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 
Jacek Ciapała 
       Wnioskował o wykonanie: 
- naprawa nawierzchni drogi  Sulejów – Biała i poboczy, 
- naprawa nawierzchni drogi od miejscowości Biała do Kalenia.  
 
 

Radny 
Sławomir Szczur 
       Wnioskował o wykonanie: 
- naprawa drogi w miejscowości Barkowice, Barkowice Mokre i Nowa Wieś,   
- naprawa drogi przez miejscowość Koło, 
- zebranie poboczy przy drodze w miejscowości Barkowice, Barkowice Mokre i Nowa Wieś. 
 
 
Radny 
Bartosz Borkowski 
       Wnioskował o wykonanie prac porządkowych na parkingu przy blokach w Sulejowie  
       - przycinka drzew, krzewów.  

 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej  
Adam Stobiecki 
          Odczytał treść pisma, które wpłynęło do niego od Pana Włodzimierza Warrmusa                                               
          o jego rezygnacji z mandatu radnego.                                                                                  
 
 
         Poinformował, że najbliższa planowana sesja Rady Miejskiej w Sulejowie odbędzie się                           
         w miesiącu czerwcu.  
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Punkt 19 

Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki stwierdził, że porządek 
obrad został zrealizowany. 

Dziękując za przybycie i aktywny udział w obradach sesji ogłosił zakończenie                 
obrad „zamykam LV sesję Rady Miejskiej w Sulejowie” w dniu 18 maja 2018 r.                              
o godzinie 1600.                       
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